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Zápis č. 3/2025 
z jednání školské rady  

Střední průmyslové školy dopravní, a.s. 
konaného dne 29. 4. 2025 

 

Místo jednání: zasedací místnost SPŠD, Plzeňská 298/217 a, Praha 5  

Doba jednání: 15:30 – 17:00 hod. 

Přítomni: Bc. Jitka Činátlová – předsedkyně školské rady,  

Mgr. Robert Rychetský – místopředseda školské rady,  

Mgr. Iva Řezanková 

paní Iva Doudová 

pan Miroslav Olejník 

Přizvání: 

Omluveni: 

Ing. Lukáš Sobotka – ředitel školy 

paní Pavlína Pecháčková 

3. jednání školské rady (dále jen ŠR) Střední průmyslové školy dopravní, a. s. (dále jen 
SPŠD) v jejím funkčním období bylo zahájeno v 15:30 hod. ŠR byla usnášení schopná. 
 
Program jednání: 
 
1. Úvod  

2. Schválení znění nového školního řádu SPŠD 

3. Seznámení s hospodařením SPŠD za 1. pololetí 2025 

4. Finanční plán na rok 2025 a čerpání 

5. Kolektivní smlouva SPŠD na rok 2025 

6. Autoevaluace SPŠD 2022-2024 

7. Opravy objektů SPŠD 

8. Školská problematika 

8.1 Česká školní inspekce – inspekční zpráva a přijatá opatření 

8.2 Seznámení se změnami ve školních vzdělávacích programech od 1.9.2025 

8.3 Bezpečnost v objektech SPŠD 

8.4 Kamerový systém + WIFI Motol 

8.5 Přehlídka studentských projektů 

8.6 Svářečská škola + profesní kvalifikace 

8.7 Přijímací řízení 

9. Různé 
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Na jednání ŠR byl přizván ředitel školy pan Ing. Lukáš Sobotka. 
 
1. Úvod  

 
Po zahájení jednání přítomní členové školské rady vyslovili s navrženým programem 
jednomyslný souhlas. 

(5 pro, 0 proti, 0 se zdrželi) 
 
 

 
 
2. Nové znění školního řádu 

 
Členové školské rady byli seznámeni s novým zněním školního řádu  
Střední průmyslové školy dopravní, a.s. Jednotlivé dotazy členů školské rady 
zodpověděl ředitel školy Ing. Lukáš Sobotka  
Znění nového školního řádu bylo schváleno všemi přítomnými členy školské rady 
s účinností od 6. 5. 2025. 
 

(5 pro, 0 proti, 0 se zdrželi) 

Školní řád - platný od 
6.5.2025 s revizemi.do    

Školní řád - platný od 
6.5.2025.pdf  

 
 

 
3. Výsledky hospodaření SPŠD za rok 2024 a za období leden – březen 2025 
 

Členové ŠR byli seznámeni s výsledky hospodaření SPŠD za rok 2024 a za období 
leden–březen 2025. Ředitel školy Ing. Lukáš Sobotka podrobně informoval členy 
školské rady o jednotlivých položkách nákladů a výnosů. 
Školská rada vzala tuto informaci o hospodaření na vědomí. 
 

Výsledky 
hospodaření SPŠD - 2    

Zpráva o 
hospodaření SPŠD k 3 

 

4. Finanční plán SPŠD na rok 2025 
 
Ředitel školy Ing. Lukáš Sobotka předložil ŠR finanční plán SPŠD na rok 2025.  
Školská rada vzala tuto informaci o hospodaření na vědomí. 

 

Finanční plán SPŠD 
pro rok 2025.pdf    

Rozbor mezd pro rok 
2025.pdf  
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5. Kolektivní smlouva SPŠD na rok 2025 

 
Členové ŠR byli seznámeni se zněním Kolektivní smlouvy SPŠD na rok 2025. 

 

KS 2025 - 
anonymizovaná.pdf  

 
6. Autoevaluace SPŠD za období 2022 - 2024 

 
ŠR byla předložena autoevaluace SPŠD za období 2022 – 2024, ve které byla 
vyhodnocena přijatá opatření za uplynulé období, klima školy, vzdělávací proces, 
výsledky vzdělávání a řešení školního neúspěchu a motivování žáků školy. Shrnutí 
materiálně technických podmínek. Byly vytyčeny cíle do dalšího období. 
Školská rada vzala tu autoevaulaci na vědomí. 
 

 

Autoevaluace 
SPŠD.pdf  

 
7. Česká školní inspekce – inspekční zpráva a přijatá opatření 

Členové ŠR byly informování, že ve všech objektech SPŠD v období 27. 11. - 29. 11. 
2024, 2. 12. - 3. 12. 2024 se uskutečnila inspekční činnost z České školní inspekce. 
Kontrola byla vyhodnocena pozitivně. Vedení školy bylo vyzváno přijmout opatření 
k odstranění nedostatků zjištěných inspekční činností, které byly vyhodnoceny jako 
slabé stránky v oblasti ke zlepšení. 
Inspekční zprávu a k ní přijatá opatření ŠR vzala na vědomí. 
 

ČŠI - inspekční 
zpráva.pdf  

ČŠI - protokol o 
kontrole.pdf  

ČŠI - přijatá 
opatření.pdf  

 

8. Školská problematika 
 

8.1 Opravy objektů SPŠD 

ŠR byla seznámena s průběžným průběhem oprav jednotlivých objektů SPŠD a 
s výhledem do dalšího období. 
 

8.2 Seznámení se změnami ve školních vzdělávacích programech od 1.9.2025 

- do ŠVP všech vyučovaných předmětů v SPŠD musí být začleněno ICT 
- plánované otevření technického lycea 

 
8.3 Bezpečnost v objektech SPŠD 

- Byl vysoutěžen dodavatel služeb spojených s plánovaným vznikem 
bezpečnostního plánu a analýzu ohroženosti pro SPŠD 
 

8.4 Kamerový systém  

- Ve všech objektech školy probíhá postupná obnova a modernizace 
zastaralého systému 
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WIFI 

- Probíhá celková rekonstrukce sítě v Motole 
- Na Moravské je v plánu o letních prázdninách 
- V Košířích a v OZM již proběhla v loňském roce 
- Výhledově je v plánu i výměna zastaralých serverů 

 

8.5 Přehlídka studentských projektů 

Členové školské rady byli pozváni na přehlídku studentských projektů: 
11.6.2025 – v Motole (studenti z Motola) 
18.6.2025 – v OP Košíře (studenti z Moravské) 
 

8.6 Svářečská škola + profesní kvalifikace 

V říjnu 2024 byla v prostorách OP Košíře otevřena zmodernizovaná svářečská 
škola, která nabízí kurzy jak pro žáky SPŠD, tak pro zaměstnance DPP, ale i 
pro širokou veřejnost (budou realizovány kurzy i ve spolupráci s úřadem práce). 
 

8.7 Přijímací řízení 

V rámci 1. kola přijímacího řízení bylo přijato cca 1.470 přihlášek, kapacita 
volných míst pro šk. rok 2025-26 je 300 žáků. 
 

Podklad pro ŠR - 
školská problematika. 

 

Členové ŠR všechny tyto informace vzali na vědomí. Řediteli školy kladli doplňující otázky  
ke školní problematice. K probrané tématice neměli žádné připomínky. 
 
 
9. Předsedkyně ŠR Bc. Jitka Činátlová poděkovala řediteli SPŠD panu Ing. Lukášovi 

Sobotkovi za připravené materiály.  
 

 
 
Správnost znění zápisu potvrzuje předsedkyně školské rady paní Bc. Jitka Činátlová. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala dne 29. 4. 2025 Andrea Svobodová, DiS. 
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